
gaan gelden voor de VROM-
maatregelen, waarover de minister
sprak en voor de maatregelen van de
belastingdienst, die over het
algemeen pas later worden
opgemerkt. Ook al halen wij bij wijze
van spreken een verlaging van de
administratieve lasten met 20%, dan
nog zal men het niveau te hoog
blijven vinden. Het invullen van
formulieren om daarmee te voldoen
aan de informatiehonger van de
overheid wordt nu eenmaal niet als
de prettigste bezigheid ervaren. Er zit
dus ook een psychologische factor
bij, waardoor gesteld moet worden
dat de tevredenheid op dit gebied
niet al te snel zal toeslaan.
De AMvB inzake de reguliere

private schuldfinanciering is in een
vergevorderd stadium. De zaak loopt
zoals die moet lopen. Wellicht kan
verder worden gesproken aan de
hand van datgene wat ik van plan
ben naar de Kamer te sturen.

De heer Van Middelkoop (GPV):
Om het laatste wilde ik vragen. Dit
traject heeft al een heel lange
voorgeschiedenis bij vooral minister
Melkert. Ik ben erkentelijk voor het
feit dat die AMvB er nu komt, omdat
daartoe een maatschappelijke
noodzaak bestaat. Juist omdat ik er
zo lang betrokken ben, zondig ik een
beetje tegen mijn eigen regel dat
AMvB’s een zaak van minister en/of
staatssecretaris zijn, door te vragen
om het concept hier langs te laten
komen, zodat de Kamer zelf kan
bekijken of wat u in deze nieuwe
materie wilt reguleren, ook goed is.
Ik vraag kortom of we een keer over
de concept-AMvB kunnen spreken.

Staatssecretaris Van Dok-van
Weele: Ik wil daar nog even over
nadenken. Ik ken de complicaties die
inwilliging van uw verzoek heeft voor
de tijdsdruk die op dit dossier staat,
namelijk nog niet.

De heer Van Middelkoop (GPV): Dit
verzoek komt heel vaak voor, hoor!

Staatssecretaris Van Dok-van
Weele: Ik kom hier in tweede termijn
op terug.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De vergadering wordt van 12.55 uur
tot 13.40 uur geschorst.

©

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met die voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, aan de
orde te stellen in de vergaderingen
van 25, 26 en 27 november:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
regeling betreffende het verlenen
van bijdragen van rijkswege aan de
Algemene Kas, bedoeld in artikel 71
van de Ziekenfondswet, en het
Algemeen Fonds Bijzondere
Ziektekosten, alsmede tot het treffen
van een wettelijke basis voor het
verlenen van rijksbijdragen aan de
instellingen die een publiekrechtelijke
ziektekostenvoorziening uitvoeren
(23652);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Ziekenfondswet en de Wet op de
toegang tot ziektekostenverzekerin-
gen in verband met het invoeren van
de aanspraak op medisch-
specialistische zorg, verleend door of
vanwege een ziekenhuis (25258);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet vermindering afdracht loonbe-
lasting en premie voor de volksverze-
keringen in verband met de
verruiming van de overgangs-
regeling ter zake van het toetsloon in
de vermindering onderwijs (25350);

de gezamenlijke behandeling van:
- het wetsvoorstel Bepalingen inzake
de financiering van de loopbaan-
onderbreking (Wet financiering
loopbaanonderbreking) (25477);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Ziektewet, de WAO, de WW en
enkele andere wetten in verband met
het wegnemen van belemmeringen
in sociale verzekeringswetten bij het
opnemen van onbetaald verlof
(25618).

Ik stel ook voor, in die week op
donderdag 27 november na de
middagpauze te stemmen over de
spoedeisende wetsvoorstellen die
dan gereed zijn, zodat zij nog tijdig
aan de Eerste Kamer kunnen worden

gezonden. Ik wijs de fracties erop dat
dit een onvermijdelijkheid is.

Op verzoek van de heer Poppe stel ik
voor, bij de behandeling van de Wet
inburgering nieuwkomers (25114)
tevens aan de orde te stellen:
- de motie-Poppe/Oedayraj Singh
Varma over de wachtlijsten voor
Nederlandse taalcursussen (25600-
VII, nr. 22).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Rabbae.

De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! De volgende week vindt
hier de behandeling van de
begroting van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen plaats. Zoals
bekend, heeft de commissie-
Hermans inmiddels haar rapport
uitgebracht. De minister van
Onderwijs heeft daarop in de media
gereageerd. Tot nu toe is er echter
geen reactie van zijn kant in de
richting van deze Kamer gekomen.
Via u, voorzitter, zou ik hem graag
willen vragen om zijn reactie daarop
aan ons te doen toekomen vóór de
behandeling van de begroting, als
dat kan.

De heer Schutte (GPV): Voorzitter!
Tegen zo’n verzoek heb ik geen
bezwaar. Dat laat uiteraard onverlet
dat er daarna nog een regerings-
standpunt moet komen; dus het kan
nooit meer dan een eerste reactie
zijn, wellicht ter bevestiging van wat
de minister overigens gezegd heeft.

De heer Koekkoek (CDA): Inder-
daad, voorzitter, het zal moeten gaan
om een voorlopige reactie.

De voorzitter: De laatste woorden
van de heer Rabbae waren ’’als dat
kan’’. Die woorden zijn ook opgeno-
men in het stenografisch verslag.
Ik stel voor, het stenogram van dit

deel van de vergadering door te
geleiden naar het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het ministerie van Economische

Van Dok-van Weele
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